
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2023.12.05	 18.15 - 20.15	  Kvarnvägen 5, Rydboholm.


Närvaro:	 	 Michael Flodhag, Peter Karlsson, Christina Appelkvist, Anita Pettersson,	 	
	 	 	 Lars Hermansson, Jan-Åke Brorsson och Bengt Sandell.


Gäst:	 	 	 Heiti Ernits.


Förhinder:	 	 Eva Kindvall Vinkvist, Mari Larsson och Maria Erixon.

 

1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.15.


2. Dagordning		 Förslag har varit utsänt och godkännes.


3. Laget runt	 	 Peter informerar om lokalbehovsplanen.

	 	 	 Fritidsgården. Bra besökstryck. Strävan är mycket, bra aktivitet. Samverkar 	
	 	 	 med Vbytes. Utnyttjar både simhallen och idrottshallen.

	 	 	 

	 	 	 Seglora. Grötfest, Jaktens historia. Boksläppet.


	 	 	 Kinnarumma -   Julfest 10.12.  Behöver förbättra värmeekonomin. 	 	
	 	 	 Hjärtstartare övertas ev. från kommunen. Undersöka innebörden av att 	 	
	 	 	 överta ett ”serviceavtal”.


	 	 	 Svaneholm -  Styrelsemöte  6.12. Inriktning på vårprogram. ”Rondellen” vid 	
	 	 	 Svanehov åtgärdad (utfyllnad, träd planterat, lökar utplanterade, ljus tänds 	
	 	 	 under advent/jul).


	 	 	 Rydboholm. Stiltje just nu. Jobba vidare för nystart under våren. 


	 	 	 Föräldraföreningen. Föreläsning om studieteknik för elever, föräldrar och 		
	 	 	 personal.


	 	 	 Vbytes; filmskapande, fler tjejer, LAN blev uppskattat men med tekniska 	 	
	 	 	 problem. Överläggningar med kommunen om ”egen lina” för att få bättre 		
	 	 	 kapacitet.


4. Bidrag till föreläsning	 Föräldraföreningen har genomfört en föreläsning med bred inbjudan 	
	 	 	 om studieteknik. De söker nu bidrag för en faktura på 10.000 kr. De har 	 	
	 	 	 tidigare fått positivt förhandsbesked.


    Ortsrådet beslutar att godkänna ansökan.


	 	 	 

 5. Julmarknaden	 Michael redovisar intryck från julmarknaden. Det var gott om folk och god 	
	 	 	 stämning. Insamlingen till Ukraina gav nära 9.000 kr. 

    	 	 	 Jan-Åke redovisar att ortsrådets kostnad blev netto ca 20.000 kr.

     Ortsrådet beslutar att godkänna rapporterna och fastställa resultatet.


6. Åtgärdsplanen	 Ortsrådet går igenom åtgärdsplanen. 


7.  Samtal med Heiti	 Heiti inleder ett samtal om hur ortsrådet och andra intresserade personer 	
	 	 	 och organisationer kan arbeta för att utveckla god resiliens i våra lokala 	 	
	 	 	 samhällen.

	 	 	 Några målgrupper och möjliga aktiviteter identifieras.

	 	 	 Peter och Heiti åtar sig att arbeta vidare med frågan och återkomma till 	 	
	 	 	 ortsrådet.  




8.  Dag för planering och vision	 Ordföranden presenterar tanken att genomföra en heldag där 
	 	 	 ortsrådet (styrelse + medlemmar) och andra intresserade arbetar med 	 	
	 	 	 frågan ”Vad kan vi göra för att folk i Viskaforsbygden ska må bra?”

     	 	 	 Ortsrådet fattar inget beslut men tanken är att detta ska kunna ske längre 	
	 	 	 fram i vår. Michael och Maria kan ta upp tanken vid träff med de andra 	 	
	 	 	 ortsråden i början av 2024. Styrelsen kan precisera tankarna och fatta 	 	
	 	 	 beslut under våren.


9. Kassörens rapport Jan-Åke redovisar balans- och resultatrapporter per 2023.12.31 enligt 	 	
	 	 	 bilagor.

	 	 	 Rapporterna läggs med godkännande till handlingarna.

 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	
11. Övrigt	 	 Anslag för 2024 om 250.000 kr är beviljat och ska rekvireras.


12. Nästa möte 	 Kommande möte 25.1 2024 kl. 18.00 i Vbytes lokal på skolan.


13. Avslutande	 Mötet avslutas 20.15.


Svaneholm 23.12.05


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag



